

Weekly Agenda (22) 03/03/2024 - 07/03/2024

Admin Notes الملاحظات الإدارية

- نتوجه بالشكر الجزيل لمجلس الآباء على مبادرتهم "السرد القصصي" لطلاب المرحلة الابتدائية والتي ابتدأت اليوم الخميس وستستمر على مدار الأسبوع القادم.
- رحلة طلاب الصف الأول والثاني أولاد ستكون يوم الأحد القادم، أما الثالث والرابع أولاد ستكون يوم الأربعاء. رحلة قسم البنات -جميع الصفوف- ستكون يوم الخميس. سنوافيكم برسائل رحلتي الأربعاء والخميس يوم الأحد بإذن الله.
- من منطلق التكامل بين المدرسة والبيت في التربية والتعليم وزرع القيم، نشارككم بأن الأسبوع القادم سيكون التركيز على مشكلة التنمر والكلام الخادش للحياء.
- [مواقيت شهر رمضان المبارك](#).
- سوف يقام معرض الكتاب الثاني الأسبوع القادم [\(إعلان معرض الكتاب\)](#)، وستكون زيارات الصفوف للمعرض كما يلي:
الأحد: الأولاد (3M, 3B, 4B, 4Y)، البنات (1G, 1R, 2G, 2L, 2R, 3G).
الاثنين: الأولاد (1B, 1Y, 2B, 2Y, 2S, 2M, 3S, 3Y, 4S)، البنات (3R, 4G, 4R).
- كما يمكنكم اصطحاب أطفالكم للمعرض في نهاية دوام كل يوم من أيام الأسبوع القادم حتى الثالثة عصراً.

- A big THANK YOU to the PTA for their "Storytelling" initiative that has started today "Thursday" and will continue during next week.
- The grade 1 and 2 trip will take place on Sunday. Students of grades 3 and 4 boys will go on a trip next Wednesday, while the entire girls' school will be on Thursday. Trip letters and details for Wednesday and Thursday will be shared on Sunday.
- Based on the integration between the school and the house in educating our children and instilling values; the school will focus on the issue of bullying and indecent language next week.
- Kindly find the [Ramadan timing schedule](#).
- Our second Book Fair will be next week [\(Book fair flyer\)](#). The visit schedule will be as follows:

Sunday: Boys (3M, 3B, 4B, 4Y), Girls (1G, 1R, 2G, 2L, 2R, 3G)

Monday: Boys (1B, 1Y, 2B, 2Y, 2S, 2M, 3S, 3Y, 4S), Girls (3R 4G, 4R)

You can also accompany your children to the Book Fair at the end of the working day, next week until 3:00 PM.

Weekly Plans **الخطط الأسبوعية**

03/03/2024 - 07/03/2024		Resources
Grade (1) Boys	Grade (1) Girls	Grade (1) Resources
Grade (2) Boys	Grade (2) Girls	Grade (2) Resources
Grade (3) Boys	Grade (3) Girls	Grade (3) Resources
Grade (4) Boys	Grade (4) Girls	Grade (4) Resources